

社團法人臺灣職能治療學會 2024 年會員大會暨國際學術研討會

長庚大學職能治療學系 30 週年系慶活動

『共融視野：職能治療推動高齡科技與健康福祉國際學術研討會』

Taiwan Occupational Therapy Association 2024 Annual Meeting and International Conference

30th Anniversary Celebration of the Department of Occupational Therapy at Chang Gung University

Conference theme: Inclusive Horizons: Occupational Therapy Advancing Gerontechnology and Health Well-being International Conference

優良研究論文報告議程/Outstanding research papers presentation agenda

時間/Time：2024/12/7(Sat.) 15:40~16:00/Dec. 7th, 2024 (Sat) 15:40~16:00

地點/Venue：林口長庚永慶科學園區研究大樓 國際會議廳

Conference Hall at Chang Gung Medical Research Building

地點/Room	題目/Topic
會議廳 A Conference Hall A	The Movement Assessment Battery for Children Second Edition in Ages 3 to 6 Years: A Cross-Cultural Comparison for Children in Taiwan 台灣 3 到 6 歲兒童於動作測驗之表現:跨文化比較 發表者：黃千瑤
簡報室一 (Briefing Room 1)	Reablement of Instrumental Activities of Daily Living for Patients With Stroke: A Randomized Crossover Trial 中風患者工具性日常生活活動之復能成效 發表者：邱恩琦
簡報室二 (Briefing Room 2)	The Correlates and Reference Values for the 6-minute Walk Distance in Taiwanese Adults with Schizophrenia 臺灣成年思覺失調患者六分鐘步行距離的相關因素與參考值 發表者：黃婉茹

*每位發表者報告 20 分鐘，含問答時間為 3 分鐘。

* Each presenter will have 20 minutes for their report, including a 3-minute Q&A session.